

## YC-GHF280 Multi-function plastic-envelop machine YC-GHF280 塑封多功能颗粒包装机特点:

1、适用于食品、医药、化工、化妆品行业中颗粒物品的计量包装。

The machine is suitable for the food, medicine, chemical industry, cosmetics industry of particles of measurement packing.

2、一机多用,一键切换封口形式(三边封、背封、三角袋),可自动完成制袋、计量、下料、封合、分切、计数、且可根据客户要求配置打印批号等功能。

This machine has multiple purposes, one key switch sealing form (three side sealing, back sealing, triangle bag), all the works of bag making, measuring, filling, sealing, cutting and counting can be done automatically, at the same time, it can also according to the demand of customers printing batch number and other functions.

3、触摸屏操作, PLC 控制, 驱动步进电机控制袋长, 性能稳定、调整方便、检测准确。 智能式温控仪, PID 调节, 保证将温度的误差范围控制在 1℃以内。

The touch screen operation, PLC control, drive stepper motor to control the bag length, stable performance, easy to adjust and accurate detection. Choose the intelligent temperature controller and PID control to ensure the error range of temperature controlled within 1 degree Centigrade.

4、包装材料:复合膜。

Packaging materials: composite film.

## 技术参数:

计量范围: 1 - 100 g Measuring Scope

制袋尺寸 Bag size:长( L ) : 80 - 140 mm

三边封膜宽: 120-230mm Three-side sealing film width 背封膜宽: 120-280mm Back sealing film width 三角袋最大膜宽: 160mm

Triangle bag maximum film width 包装速度: 30 - 80 bags / min

Packing Speed

外型尺寸: 810 \* 630 \* 1550 mm

Dimension (L\*W\*H) 整机重量: 220 kg

Weiaht

总 功 率: AC220V / 50 - 60Hz / 2.5kw

**Total Power** 

气 源: ≥0.6Mpa

Gas source





